
Synpunkter beträffande Samråd angående Danderyd 2.1 (Skogsviksstrands 

båtklubb) 

Förlängning av 2 pontoner. 

 

Naturskyddsföreningen i Danderyd (NF)vill framföra följande: 

Danderyds kommun har antagit en ambitiös klimat‐ och energistrategi där ett 

av målen är att minska utsläpp av växthusgaser och energianvändning inom 

kommunen. Då kan man fråga sig om det är rationellt att tillhandahålla flera 

båtplatser inne i Edsviken? Hur klimat‐ och energieffektivt är det att öka antalet  

energislukande båtar, som varje helg kör i de trånga vattnen mellan Vaxholm 

och Danderyd för att komma ut i ”riktig” skärgårdsmiljö? Kommunen och 

båtklubbarna borde  samarbeta för att det skapas flera marinor längre ut i 

skärgården. 

 

Skogsvik ligger långt in i Edsviken, som redan är starkt förorenad. Borgenviken, 

där Skogsviksstrands båtklubb ligger, är dessutom rödmarkerad = högsta 

föroreningskod. Hur mycket mera av föroreningar från motorer, 

båtbottenfärger och annat tål Edsviken och Borgenviken? 

 

Borgenudden, Skogsviksstrand och Sätra ängar är ett populärt promenadstråk 

och även om den planerade utvidgningen av pontonerna kan synas liten, så är 

det de många små stegen, som till sist förstör vackra stränder, öppna vatten, 

fågelliv och naturupplevelser. 
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